
 

Protokół 
z  sesji VII Rady Powiatu w Sandomierzu w dniu 29 kwietnia 2015 

roku. 
 

Sesja odbyła się w Sali Konferencyjnej Starostwa Powiatowego                                   
– obrady rozpoczęto o godz. 10-tej. 
 
W Sesji uczestniczyło 20 radnych, jeden radny nieobecny usprawiedliwiony 
(lista obecności w załączeniu). 
 
Ad.1 Obradom przewodniczył  Przewodniczący Rady Powiatu – Pan Tomasz 
Huk, a protokołowała Pani Urszula Surowiec – Główny Specjalista Biura 
Rady.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu dokonał otwarcia obrad  VII Sesji  
i przywitał przybyłych na sesję :  
- Radnych Powiatu Sandomierskiego,  
- Radnych Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego,  
- Dyrektorów i Kierowników służb podległych i jednostek organizacyjnych   
   starostwa,  
- Burmistrzów i  Wójtów,   
- Pracowników starostwa,  
- Mieszkańców powiatu,  
- Przedstawicieli mediów,  
 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady stwierdził quorum sesji i prawomocność obrad. 
Przewodniczący   poinformował, że radni wraz z materiałami otrzymali 
porządek. 
Zapytał, czy  są uwagi do proponowanego porządku obrad dzisiejszej sesji. 

Uwag nie było, porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

1. Otwarcie VII sesji Rady Powiatu w Sandomierzu 
2. Przyjęcie porządku obrad VII sesji Rady Powiatu. 
3. Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Powiatu.  
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu z działalności Zarządu 

Powiatu. 
5.  Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2014 dla Powiatu 

Sandomierskiego. 
6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 



a)  wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu 
sandomierskiego w charakterze Partnera do uczestnictwa         
w projekcie „e-Geodezja cyfrowy zasób geodezyjny 
Województwa Świętokrzyskiego” realizowanym ze środków 
zewnętrznych, w tym z Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-
2020. 
b) przyjęcia Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej                                 
w Powiecie Sandomierskim na lata 2015-2017. 
c) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Sandomierskiego na lata 2015-2027. 
d) zmian w budżecie na 2015 rok. 

7. Interpelacje i zapytania. 
8. Sprawy różne. 
9. Zakończenie obrad VII sesji Rady Powiatu w Sandomierzu. 

 

Ad. 3  
Przewodniczący poinformował, że protokół z VI sesji Rady Powiatu zgodnie 
z art. 34 ust. 4 statutu powiatu sandomierskiego był wyłożony do 
publicznego wglądu w Biurze Rady, zapytał czy radni mają uwagi. 
Uwag nie było.  
Protokół VI sesji Rady Powiatu został przyjęty jednogłośnie.   

  
Ad. 4 
Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Zarządu o przedstawienie 
sprawozdania z działalności Zarządu pomiędzy sesji. 
   Przewodniczący Zarządu poinformował, że  Zarząd Powiatu od ostatniej 
sesji odbył cztery posiedzenia wynikiem, których są między innymi 
projekty uchwał skierowane Wysokiej Radzie do rozpatrzenia na dzisiejszej 
sesji. 
  
Ponadto Zarząd zajmował się następującymi sprawami: 
-  w ustawowym terminie przyjął   uchwałę  w sprawie przedstawienia 
sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Powiatu Sandomierskiego za 
2014 rok. Sprawozdanie zostało przekazane do Rady Powiatu i Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Kielcach. 
- powołał Komisję Konkursową w celu opiniowania ofert na realizację 
zadań publicznych. 
- przyjął  Sprawozdanie  z realizacji programu współpracy Powiatu 
Sandomierskiego z organizacjami pozarządowymi. 
- zaopiniował wnioski Urzędu Gminy Samborzec w sprawie zaliczenia dróg 
do kategorii dróg gminnych. 



- wyraził zgodę na lokalizację urządzeń infrastruktury technicznej                       
na nieruchomościach należących do powiatu. 
 
W dniu 13 kwietnia br. w Starostwie Powiatowym w Sandomierzu odbyło 
się spotkanie z przedstawicielami Urzędu Marszałkowskiego Województwa 
Świętokrzyskiego, Starostwa Powiatowego w Sandomierzu i Burmistrzem 
Sandomierza w sprawie organizacji Dożynek Wojewódzkich. Podczas 
spotkania ustalono, że w bieżącym roku Dożynki Wojewódzkie odbędą się            
w dniu 6 września w Sandomierzu. Msza Św. zostanie odprawiona                  
w Katedrze, natomiast pozostała część uroczystości odbędzie się na Placu 
Papieskim. 
 
W dniu 28 kwietnia br. w Hali Widowiskowo-Sportowej  w Sandomierzu 
odbyły się III Sandomierskie Targi Pracy i Edukacji „Aktywność Twoją 
Szansą”. 
 
Na pomoc dla Rejonu Ostrogskiego na Ukrainie łącznie zostało zebrane 
5.050 zł, za kwotę tą zakupiono: 

1. Agregat prądotwórczy – używany przekazany przez Komendę 
Powiatową PSP w Sandomierzu. 

2. Lampy stojące 
3. Latarki przenośne 
4. Przedłużacze 
5. Bandaże, opatrunki, plastry oraz środki dezynfekujące 
6. Maszynka do strzyżenia włosów 
7. Bezrękawniki 
8. Koce 

 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania do Sprawozdania. Pytań nie było. 
Sprawozdanie zostało przyjęte. 
 
Ad. 5 
Przewodniczący poinformował, że radni wraz z materiałami na sesję 

otrzymali    dokument złożony przez PCPR w Sandomierz, a dotyczący  
Oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2014 dla Powiatu 
Sandomierskiego. 
Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Ochrony Zdrowia, 
Pomocy Społecznej, Polityki Prorodzinnej oraz Praw Konsumenta                    
o przedstawienie opinii do w/w. 
Przewodniczący poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 
 



Przewodniczący poprosił pracownika PCPR w Sandomierzu o 
przedstawienie w/w materiału. 
Pani Anna Wiktor pracownik PCPR w Sandomierzu omówiła Ocenę 
zasobów pomocy społecznej na rok 2014 dla Powiatu Sandomierskiego. 
Poinformowała, że ustawa z dnia 12 marca 2004 roku o pomocy społecznej 
wprowadziła, jako zadanie własne Powiatu obowiązek corocznie 
sporządzania oceny zasobów pomocy społecznej. Pomoc społeczna polega 
w szczególności na przyznawaniu i wypłacaniu przewidzianych ustawami  
świadczeń, pracy socjalnej, pracy z rodziną, prowadzeniu i rozwoju 
infrastruktury socjalnej, analizie i ocenie zjawisk rodzących 
zapotrzebowanie na świadczenia z pomocy społecznej oraz rozwoju 
nowych form pomocy kierowanych do osób i rodzin w trudnych sytuacjach  
życiowych. Ocena zasobów stanowi zbiorczą uaktualnioną informację na 
temat lokalnych potrzeb  z zakresu pomocy w Powiecie. W roku 2014 w 
formularzu uwzględnia się dane za lata poprzednie od 2012 r., jak też 
prognozę na lata następne do 2016 r. 
 
Zapytał, czy są pytania.  Pytań nie było. W/w materiał został przyjęty 
  

Ad. 6 
a) Przewodniczący porosił Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej, Gospodarowania Mieniem Powiatowym, 
Geodezji i Kartografii o przedstawienie opinii do projektu uchwały                         
w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Sandomierskiego              
w charakterze Partnera do uczestnictwa w projekcie „e-Geodezja cyfrowy 
zasób geodezyjny Województwa Świętokrzyskiego” realizowanym ze 
środków zewnętrznych, w tym z Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020. 
Przewodniczący Komisji poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Pytań nie było. 
 Przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr VII/35/2015  w sprawie 
wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Sandomierskiego                                   
w  charakterze Partnera do uczestnictwa w projekcie „e-Geodezja cyfrowy 
zasób geodezyjny Województwa Świętokrzyskiego” realizowanym ze 
środków zewnętrznych, w tym z Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 została podjęta 
jednogłośnie. 
 
b) Przewodniczący porosił Przewodniczącego Komisji  Ochrony Zdrowia, 
Pomocy Społecznej, Polityki Prorodzinnej oraz Praw Konsumenta                    
o przedstawienie opinii  do projektu uchwały w sprawie przyjęcia 



Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Sandomierskim na lata 
2015-2017. 
Przewodniczący poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Pytań nie było. 
 Przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr VII/36/2015  w sprawie 
przyjęcia Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Sandomierskim 
na lata 2015-2017została przyjęta jednogłośnie. 
 
c) Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów 
o przedstawienie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian                               
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sandomierskiego na lata 2015-
2027. 
 Przewodniczący Komisji poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Pytań nie było. 
 
Przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr VII/37/2015 w sprawie  zmian                               
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sandomierskiego na lata 2015-
2027. 
 

d) Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów 
o przedstawienie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 
powiatu na 2015 rok.                                
 Przewodniczący Komisji poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Pytań nie było. 
 
Przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr VII/38/2015 w sprawie  zmian                  
w budżecie powiatu na 2015 rok.                                
 
Ad. 7 
  Przewodniczący poprosił o składanie interpelacji i zapytań, składane 
interpelacje muszą mieć potwierdzenie na piśmie. 
 
Przypominał, że zgodnie z art. 19 Statutu Powiatu interpelacje składa się w 
sprawach zasadniczych dla powiatu. 
   
Radny Waldemar Maruszczak złożył interpelację  w sprawie ustawienia 
znaku informującego o nazwie miejscowości Nowy Kamień, który 
należałoby ustawić w miejscowości Gierlachów. Prośbę tą należy skierować 
do Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach. 
               



Radny Waldemar Maruszczak złożył kolejną interpelację w sprawie 
uwzględnienia w planach na 2015 rok budowy drogi powiatowej w Nowym 
Kamieniu od przejazdu kolejowego strzeżonego do końca miejscowości. 
 
Radny Maciej Skorupa złożył interpelację w sprawie naprawy toalet i 
łazienek na Orliku przy ZSTiO w Sandomierzu. Podkreślił, że z całego 
kompleksu na co dzień korzystają mieszkańcy powiatu. Poprosił o naprawę 
w/w elementów. 
 
Radny Maciej Skorupa w kolejnej interpelacji prosi o podjęcie kroków 
mających na celu wyremontowanie chodnika oraz parkingu będącego  

własnością powiatu przylegającego do bloku mieszkalnego przy ulicy 
Schinzla w Sandomierzu. Obecny stan nawierzchni chodnika i parkingów 
uniemożliwia bezpieczne poruszanie się po nich. 
 
Radny Maciej Skorupa zwrócił się prośbą o wystąpienie do 
Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Krajowych w Kielcach z zapytaniem, czy 
istnieją plany realizacji ciągów pieszo-rowerowych wzdłuż drogi 
wojewódzkiej nr 723. Czy planowana jest taka inwestycja. Poprosił także o 
zwrócenie się do ŚZDK w Kielcach o podjęcie działań mających na celu 
wykonanie ciągu pieszo-rowerowego łączącego Sandomierz                                   
z Tarnobrzegiem. 
 
Przewodniczący poinformował, że radni otrzymają na piśmie odpowiedzi 
do złożonych interpelacji. 
 

Ad. 8 
Sprawy różne. 
Radna Anna Glibowska poinformowała, że związki zawodowe wystąpiły z 
pismem do dyrektora szpitala z zapytaniem, na jakiej podstawie przyznał 
podwyżki dla lekarzy w szpitalu bez poinformowania organizacji 
związkowych o tym fakcie. Dodała, że to pracownicy zapłacili za mediacje, a 
grupa zawodowa lekarzy otrzymała podwyżkę. Uważa, że dyrektor 
powinien powiadomić o tym związki, poinformować skąd są pieniądze na 
ten cel. 
Starosta poinformował, że związki zawodowe nie są elementem 
zarządzania w szpitalu, to Dyrektor szpitala jednoosobowo zarządza 
szpitalem i rozlicza się z zadań, jakie przed nim stoją. 
 

 Ad. 9 

Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Rady zamknął obrady VII 
sesji o godz. 11-tej. 



 
Na tym protokół zakończono.  
     
Protokołowała:  
U. Surowiec         
 
 

 

 

 


